The Hong Kong Institution of Plumbing and Drainage Limited

香港給排水學會有限公司



CPD Seminar (CPD 研討會) C4-007-20180517

Organized by the HKIPDL

(水務署認可之持牌水喉匠自願持續進修計劃 - 核心持續進修活動, 水務署認可四學分)

Title: Water Reclaim Systems -

Application, Project Planning and WSD Regulations Compliance

Speakers: Ir. Ben K.C. Yuen

Technical Director, WSP; Technical Advisor of HKIPD

Date: 17th May 2018 (Thursday);

Please send the complete below Reply Slip with Cheque to HKIPDL before 3rd May 2018 is manadatory

曰 期: 二零一八年五月十七日(星期四); 五月三號前郵寄支票和下方回條給香港給排水學會有限公司作實

Time: 19:00 to 21:30 pm (please be punctual); 18:30 pm registration will start

時 間: 下午七時至九時半(請準時出席)(下午六時三十分開始登記)

Venue: Theatre 1, 1/F HKPC Building. 78 Tat Chee Avenue, Kowloon, Hong Kong

地 點: 香港九龍達之路 78 號生產力大樓一樓演講廳一

Fee: Members and Member of Supporting Organisation HK\$150 each; Non Members HK\$200 each

Seats (100 Nos.) are limited, please register ASAP.

費 用: 本會會員及協辦機構會員 每位 HK\$150 及 非會員 每位 HK\$200 座 位 (100) 有 限, 請 早 郵 寄 支 票 報名。

Objective Contents:

Water is one of the most valuable, limited and non-reproducible resources on Earth, every building, every development and every people are consuming water daily; in this seminar, to provide introduction for members, Licensed Plumber (LP) and all professional in the industry on how can those consumed water be reclaimed and recycle for other usage instead of simply going into the sewage network and system. Besides, introduce the background on how plumbing system can be planned in a project to save water and incorporate such kind of reclaim system in a practical way.

汀he language of this Seminar will be in Cantonese, supplements in English 研討會發表以中文為主輔以英文

Please fill in the following reply slip and send it <u>through email</u> for registration and then mail the cheque to "P.O. Box No. 62779, Kwun Tong Post Office" payable to "The Hong Kong Institution of Plumbing and Drainage Limited" before <u>3rd May 2018.</u> Only will those unsuccessful applicants receive notification. For more information about any of the above event, please email chilam.instwork@gmail.com

請於<u>五月三號</u>前以電郵送發下列回條登記,將支票抬頭寫 香港給排水學會有限公司 郵寄至 P.O. Box No. 62779, Kwun Tong Post Office, Kowloon。名額先到先得,未能成功申請者會收到本會通知。

Supporting Organisation 協辦機構





We Work For A Better Community 持專業 握管理 協施工

通訊地址: P.O. Box No. 62779, Kwun Tong Post Office Tel: 5110 8379 Fax: 3585 3800 Website: http://www.hkipd.com.hk/ Email: hkipdl@gmail.com

The Hong Kong Institution of Plumbing and Drainage Limited





REPLY SLIP

PLEASE REPLY BEFORE 3RD MAY 2018 to P.O. Box No. 62779, Kwun Tong Post Office, Kowloon (CPD Seminar C4-007-20180517)

CPD Seminar (CPD 研討會) C4-007-20180517

Organized by the HKIPDL

(水務署認可之持牌水喉匠自願持續進修計劃 - 核心持續進修活動,水務署認可四學分) Title: Water Reclaim Systems -**Application, Project Planning and WSD Regulations Compliance** 17th May 2018 (Thursday); Date: Please send the complete below Reply Slip with Cheque to HKIPDL before 3rd May 2018 is manadatory 二零一八年五月十七日(星期四); 五月三號前郵寄支票和下方回條給香港給排水學會有限公司作實 日 期: 19:00 to 21:30 pm (please be punctual); 18:30 pm registration will start Time: 下午七時至九時半 (請準時出席) (下午六時三十分開始登記) 時 間: Theatre 1, 1/F HKPC Building. 78 Tat Chee Avenue, Kowloon, Hong Kong Venue:

Name 姓名:	(中)
Company 公司:	
Correspondence address 聯絡地址:	
Email 電郵:	Contact Tel. no. 聯絡電話:
□ HKIPD Membership No. 會員編號	Licenced Plumber No.:
□ Supporting Organisation 協辦機構: □ 香港特牌水務專業學會 □ 水務技術同學會	
□ Member of Supporting Organisation - Membership No. 協辦機構會!	員編號 □ Non Member 非會員
□ Cheque No. 支票號碼:	Member HK\$150.00/ Each ; Non Member HK\$200.00 / Each
□ Amount 金額:	